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PROTOKÓŁ NR IV/22 

z zebrania z mieszkańcami Osiedla Rudy  

7 kwietnia 2022 r. 

 

J. Kaczmarek – Przewodnicząca Zarządu Osiedla Rudy – powitali władze miasta oraz 

mieszkańców.  

W I terminie zebrania kworum brak, kolejne zaplanowano na godz. 17.15. 

W II terminie zebrania uczestniczy ogólnie 2 mieszkańców. 

Lista obecności stanowi – zał. 1 do niniejszego protokołu.  

Ogłoszenie o zebraniu stanowi - zał. 2 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 2  

J. Kaczmarek – przestawiła sprawozdanie z działalności Osiedla Rudy za 2021 r. (zał. nr 3)  

 

Ad. 3.  

J. Kaczmarek – odczytała Uchwałę Nr 1 zebrania mieszkańców Osiedla Rudy z dnia 

07.04.2022 r. w sprawie wydatkowania podziału środków finansowych przeznaczonych na 

działalność Osiedla w 2022 roku. 

Kto z mieszkańców jest za przyjęciem ww. uchwały ?  

Mieszkańcy jednogłośnie przyjęli uchwałę, która stanowi – zał. nr 4 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 4. 

T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego –  przedstawiła informacje na temat inwestycji 

2022 rok: 

- budowa pawilonu szkolnego przy SP Nr 4 (zakończenie 09.2022 r.), 

- modernizacja świetlicy w Przyłubiu, 

- budowa odcinka ul. Targowej od przejazdu kolejowego do zbiornika retencyjnego, 

- kontynuacja budowy ścieżek rowerowych m.in. przy ul. Leśnej na odcinku od Polomarketu 

do drogi krajowej nr 10, 

- budowa mini tężni koło Muzeum Solca oraz groty solnej w Ośrodku Sportu i Rekreacji, 

- oddano do użytku kompleks naturalnych tras rowerowych,  

- na ukończeniu jest przebudowa Placu Jana Pawła II (zatoki autobusowe), 

- w sprawie promu poinformowała, że przyczółki, drogi i oznakowanie są już wykonane. 

Prom jest też gotowy, jednak nie osiąga on prędkości projektowej jaka była założona. Trwają 
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prace prowadzone przez wykonawcę promu, aby można było osiągnąć docelową prędkość 

projektową. 

Pani Burmistrz poinformowała, że po spotkaniu w Dąbrowie Chełmińskiej zrodził się pomysł 

stworzenia jednego ciągu rowerowego z Solca do Dąbrowy włączając w to przeprawę 

promową.  

Dożynki gminne zaplanowano na 3.09.2022 r. i będą miały charakter ludowy   

 

B. Białkowska – Z-ca Burmistrza Solca Kujawskiego – przedstawiła informacje na temat: 

Programu usuwania azbestu, wymiany źródeł ciepła, jakości powietrza w Gminie, czujników 

smogowych, kontroli przestrzegania zakazu spalania odpadów w paleniskach domowych na 

terenie Gminy Solec Kujawski, Gminnego Punktu Konsultacyjno - Informacyjnego 

Priorytetowego Programu „Czyste Powietrze”.  

 

Ad. 5.  

B. Białkowska – Z-ca Burmistrza Solca Kujawskiego – przedstawiła zmiany do projektu 

Statutu Osiedla Rudy m.in. dot. gospodarki finansowej osiedla. Wszyscy mieszkańcy przyjęli 

przedstawione propozycje zmian w statucie.   

 

Ad. 6. 

J. Kaczmarek – zgłosiła konieczności naprawy drogi do Rud. 

 

B. Białkowska – Z-ca Burmistrza Solca Kujawskiego – odpowiedziała, że droga ta należy 

do Nadleśnictwa, a tylko na pewnym jej odcinku do Gminy. W dalszym ciągu prowadzone są 

rozmowy z Nadleśnictwem w sprawie zamiany gruntów. Wyraziła nadzieje, że do końca 2022 

roku uda się zakończyć rozmowy i proces podziału gruntów.   

 

Zebranie zakończono o godz. 18.20. 

 

                                                       Przewodnicząca Osiedla Rudy –   

                                                                                                                      Jolanta Kaczmarek  

 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Ciudzińska  
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